

聯合書院萌芽學者到訪山東大學 5-14/6/2008 United College Budding Scholars Visited Shandong University



聯合書院萌芽學者一行七人在學術顧問張雙慶教授率領下，主持以「儒學與現代企業管理」為題的學術研討會。

Seven United College Budding Scholars, led by Professor Chang Song Hing, Academic Advisor of the group, conducted a seminar on 'Confucianism and Modern Enterprise Management'.



聯合書院萌芽學者及學術顧問張雙慶教授遊覽泰山。

The United College Budding Scholars and Professor Chang Song Hing, Academic Advisor of the group visited Taishan Mountain.



本院萌芽學者到訪企業——海爾集團。

The United College Budding Scholars visited an enterprise in Shandong-Haier Company Limited.



本院萌芽學者訪問濟南市中級人民法院。

The United College Budding Scholars visited the Jinan Intermediate People's Court.

聯合書院非本地語文及文化交流計劃——陝西師範大學 17-31/7/2008 United College Non-Local Language and Culture Programme at Shaanxi Normal University, Xian, PRC



十一位聯合書院同學在輔導長王香生教授（後排最右）及書院發展主任石曉風女士（前排最右）率領下，前往陝西師範大學參加為期半月之語文及文化交流計劃。

A delegation of 11 students, led by Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (far right, back row), and Ms Candy Shek, College Development Officer (far right, front row), attended the United College Non-Local Language and Culture Programme at Shaanxi Normal University for half a month.



聯合同學學習普通話，並與陝西師範大學同學進行交流。

United College students learnt Putonghua and interacted with students from Shaanxi Normal University.



與陝西師範大學教授們合照。

A group photo with professors from Shaanxi Normal University.



聯合同學在西安參觀名勝古蹟。

United College students visited famous tourist spots in Xian.